
 

 
Onderstaande vragen zijn voor de rondvraag van de commissie R&E van woensdag 
24 april 2024. 
 
In de raadsinformatie brief van 20 februari lezen wij dat er een gemeentelijke bijdrage 
naar RMO Midden_Limburg gaat van € 91.959 
Als wij het goed begrijpen worden van deze bijdrage niet alleen projecten in Weert 
gerealiseerd maar in de hele regio. € 37.380 wordt er bijgedragen vanuit de 
regulieren budgetten verkeersveiligheid in de begroting. De argumentatie is dat 
daarvoor nog voldoende ruimte is (€ 49.742). 
1 Welke budgetten bedoelt u concreet? 
2 Wat valt normaliter onder deze budgetten? 
3 Vind u het argument dat er nog voldoende ruimte is binnen deze budgetten een 
valide argument? 
4 Waarom komt het RMO niet voor in de begroting 2024? 
5 Waarom bent u niet met een regulier kredietvoorstel naar de raad gekomen? 
6 Is de provincie op de hoogte van uw bijdrage aan de Regionale Mobiliteits opgave? 
7 Waarom draagt uw college bij in de financiering en niet de provincie, die immers 
over regionale mobiliteit gaat 
8 Welke co-financiering heeft u gevraagd aan de provincie? 
9 Hoe verhouden uw RMO plannen zich tot de provinciale plannen en welk overlap 
zit daarin? 
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